
 

Schriftelijke vragen  

 

Onderwerp : Bouwplan ’t Zand Noord  

Aan  : het college/ portefeuillehouder 

Datum  :  14 februari 2021   

 
Geacht(e) college, portefeuillehouder, 
 
Meer dan 10 jaar geleden is er voor de ontwikkeling van ’t Zand Noord een 
stedebouwkundigplan geschreven .  In dit plan wordt oa beschreven hoeveel huizen van 
welk type er in deze wijk gebouwd zouden worden . In de afgelopen 10 jaar kan het niemand 
ontgaan zijn dat de woningmarkt sterk in beweging is. Als voorbeeld zouden we het bouwen 
van appartementen voor ouderen en jongeren willen noemen.  Een woningtype waar grote 
behoefte aan is maar waar bij het opstellen van de bouwplannen in het verleden geen oog 
voor was.  Graag zouden we het volgende aan het college willen vragen. Onlangs heeft de 
raad van Schagen goedkeuring gegeven voor een deel de plannen voor  ’t Zand Noord . 
Graag willen we voor de resterende 75 % van het stedebouwkundige plan de volgende 
vragen stellen.  
 

1. Wordt er nog steeds vastgehouden aan het meer dan 10 jaar geleden vastgestelde 
stedebouwkundige plan?  
 

2. Is er inzicht in de huidige woningbehoefte en/of overleg met de Dorpsraad ’t Zand 
over de woningbehoefte in ’t Zand?  

 
3. Is er overleg met de ontwikkelaar over verdere ontwikkeling van de bouwlocatie  

’t Zand Noord?  
 

4. Kan het college / portefeuillehouder aangeven wanneer we een aangepast stede-
bouwkundig plan tegemoet kunnen zien?  

 
 

Fractie CDA 
GertJan Slijkerman  
S.M. Lensink, fractievoorzitter 

    
 
 
 

 
 
 

 


